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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #9
18/1-24, 17:15
å KTH Biblioteket

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Fredrik Carlberg öppnar mötet klockan 17:22.

1.2 Val av mötesordförande

Cay Lindberg och Andrea Söderberg stämmer upp i kör och nominerar Fred-
rik Carlberg till mötesordförande. Fredrik godtar.

Mötet väljer Fredrik Carlberg till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Fredrik nominerar Andreas Larsson till mötessekreterare. Andreas godtar.

Mötet väljer Andreas Larsson till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Fredrik Carlberg
Pooneh Ghaffari
Cay Lindberg
Andreas Larsson
Fanny Birath
Armin Shafiei
Andrea Söderberg
Nella Siitonen
Nathalie Wehlin
Yrsa Rós Þórisdóttir

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix
Revisor
Revisor

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

Justeras:

Fanny Birath

1 Justeras:

Andrea Söderberg
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1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Fanny Birath och Andrea Söderberg offrar sig att justera dagens protokoll.

Mötet väljer Fanny Birath och Andrea Söderberg till justeringspersoner.

Justeringsdatum diskuteras fram till tre veckor framåt i tiden.

Mötet väljer 8/2 till justeringsdatum.

2 Diskussionspunkter

2.1 Sektionens ekonomi

Fredrik berättar att han och Cay haft möte med ordförande för NLG1 samt
projektansvariga för MTE2. Där diskuterades bland annat bristerna på lunch-
föreläsningar som uppdagades som ett problem i budgeten under CNS #8.
Under mötet kom det fram att än så länge är endast 5 företag klara för
MTE, vilket också medför stora problem i budgeten, då det är budgeterat
att cirka 10 företag krävs för att gå jämnt ut med det som är budgeterat. Cay
berättar sedan att hon tidigare haft möten med NLG, där inga indikationer
har funnits på att det är på väg att gå snett.

Diskussionen går sedan vidare till vilka åtgärder som måste tas. Till en bör-
jan kommer inga utgifter att tillåtas så länge dessa inte har fått godkännande
av Cay. Styrelsen kommer börja jaga företag till MTE, detta då det anses
som krisande eftersom antalet företag som tackat ja är alldeles för lågt. Där-
efter kommer fokus läggas på att fixa lunchföreläsningar.

Sedan diskuteras kopplingar som alla kan tänkas ha till olika företag, och
meddelanden börjar skickas till alumner och diverse företag för att undersöka
intresse för MTE.

3 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

1Näringslivsgruppen
2MedTech Evening

Justeras:

Fanny Birath

2 Justeras:

Andrea Söderberg
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4 Nästkommande möte

Om inte ett till krismöte är nödvändigt inom kort så kommer nästkommande
möte bestämmas i chatten.

5 Mötets högtidliga avslutning

Fredrik Carlberg avslutar mötet 18:42.

Vid protokollet Justeras

Andreas Larsson
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Fredrik Carlberg
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Fanny Birath

3 Justeras:

Andrea Söderberg
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